
Protokól

ze wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów,które sie odbylo

w dniu S grudnia 2007 roku w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów.

Wspólnemu posiedzeniu Stalych Komisji przewodniczyl - Przewodniczacy Komisji

Gospodarki, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa - Pan Hemyk Nowak.

Ad. 1.

Przewodniczacy Komisji GOSiR - Pan Henryk Nowak o godz. 14.00 otworzyl wspólne-
posiedzenie Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów i stwierdzil, ze zgodnie z lista obecnosci

w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania

prawomocnych opinii. Nieobecny jest radny Zbigniew Pluta. Lista obecnosci stanowi

zalacznik do protokolu.

Ad.2.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak zapytal czy sa uwagi do przedstawionego

porzadku obrad?

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski zwrócil sie z wnioskiem o wprowadzenie w pkt.

3.16. projektu uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2007 rok (zal. 10).

Projekt ten dotyczy prognozy dlugu. Po konsultacji w RIO i uzyskaniu pozytywnej opinii

Oraz w pkt. 3.13. zostal przedlozony Panstwu projekt zmiany tego projektu, poniewaz kwota

387 tys. zl. zostala wprowadzona do budzetu Gminy Zarzadzeniem Wójta.

Odnosnie pkt. 3.1O. Przewodniczacy Komisj i Hemyk N owak zaproponowal, aby proj ekt

uchwaly w sprawie oplaty targowej zostal zdjety z dzisiejszego porzadku obrad i przelozony

na nastepna sesje uwagi na jutrzejsza rozprawe w Sadzie.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o przyjecie porzadku

obrad uwzgledniajacego przedstawione zmiany:

W glosowaniu Radni-czlonkowie stalych Komisji w glosowaniu - 12 glosami "za", bez

glosów przeciwnych i wstrzymujacych zatwierdzili nastepujacy porzadek obrad:

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Opiniowanie projektów uchwal na XXI Sesje Rady Gminy Ksawerów:

3.1. w sprawie zmiany uchwaly nr XII/SS/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 31

maja 2007 r. w sprawie wyrazenia zgody na nabycie przez Gmine Ksawerów prawa

wlasnosci nieruchomosci polozonych w Ksawerowie
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3.2. w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wode

i zbiorowe odprowadzanie scieków na terenie Gminy Ksawerów

3.3. w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiazku zlozenia oswiadczenia

lustracyjnego

3.4. w sprawie powiadomienia Skarbnika Gminy o obowiazku zlozenia oswiadczenia

lustracyjnego

3.5. w sprawie okreslenia stawek w podatku od nieruchomosci na 2008 rok

3.6. w sprawie okreslenia stawek podatku od srodków transportowych•
3.7. w sprawie oplaty od posiadania psów na 2008 rok.

3.8. w sprawie poboru podatku od nieruchomosci, rolnego i lesnego w drodze inkasa

oraz okreslenia inkasentów, terminów platnosci dla inkasentów

i wynagrodzenia za inkaso

3.9. w sprawie okreslenia zwolnien w podatkach lokalnych w roku podatkowym 2008

i 2009

3.10. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (2853 zl.)

3.11.w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (11 507 zl.)

3.12. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2007 rok (387000 zl.)

3.13. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2007 rok (zal.8)

3.14. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2007 rok (plan)

3.15. w sprawie zaciagniecia kredytu dlugoterminowego

3.16. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2007 rok (zal. 10)

4. Sprawy rózne i wniesione.

5. Zamkniecie wspólnego posiedzenia Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Ad.3.1.

Kierownik Elzbieta Wizner omawiajac projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr

XII/S8/2007 Rady Gminy Ksawerów z dnia 31 maja 2007 r. w sprawie wyrazenia zgody na

nabycie przez Gmine Ksawerów prawa wlasnosci nieruchomosci polozonych w Ksawerowie

powiedziala, ze w pkt dot. dzialek, jakie przejmiemy pod droge zle zostala wpisana

powierzchnia calkowita wszystkich dzialek. Jest 335 m2 a powinno byc 417 m2. Przy

zliczaniu powierzchni wszystkich dzialek umknela 1 dzialka. W zwiazku z powyzszym

bardzo prosze o przyjecie tej naszej poprawki.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o ZaOpInIOWame

przedmiotowego projektu uchwaly.
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Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.2.

Kierownik Jednostki Wod-Kan Ksawerów - Sylwester !zbicki powiedzial, ze jak co roku

Jednostka Wod-Kan Ksawerów przedklada Radzie Gminy wniosek o zatwierdzenie Taryf.

Po wnikliwym przeanalizowaniu wszystkich skladników kosztowych, cena obowiazujaca od

1 stycznia 2008 r. wynosi:

-woda 1.94 z VAT/ m3

-scieki 3.10 zl. z VAT /m3

Wzrost wynosi:

-0,11 zl. dostarczenie wody,

-0,07 zl. odbiór scieków, co stanowi 3.7% wzrost kosztów za 1m3 wody i za 1 m3 scieków.

Cena za 1 m3 wody+scieki w Ksawerowie wynosi - 4.84 zl. , w Pabianicach - 6,44 zl.

Wobec braku pytan w tym punkcie, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek

o zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.3. i3.4.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski omówil projekty uchwal:

- w sprawie powiadomienia Sekretarza Gminy o obowiazku zlozenia oswiadczenia

lustracyjnego,

- w spraWie powiadomienia Skarbnika Gminy o obowiazku zlozenia oswiadczenia

lustracyjnego.

Zastepca Wójta Rafal Tustanowski przypomnial, ze Rada Gminy podjela takie uchwaly

w dniu 12 kwietnia br. i stosowne oswiadczenia zostaly wyslane do IPN w Warszawie.

Nowelizacja ustawy miala miejsce 2 miesiace temu ( zmianie ulegl druk oswiadczenia

majatkowego) i w zwiazku z powyzszym Rada Gminy jest zobowiazana do powiadomienia

Sekretarza i Skarbnika Gminy o obowiazku zlozenia oswiadczenia lustracyjnego.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o zaopiniowanie

przedmiotowych projektów uchwal.

Za pozytywna opinia projektów uchwal glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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Ad.3.5.

Wójt G miny Maria K opczewska omówila projekt uchwaly w sprawie okreslenia stawek

w podatku od nieruchomosci na 2008 rok.

Roczne stawki podatku od nieruchomosci wynosza:

1) od gruntów:
a) zwiazanych z prowadzeniem dzialalnosci gospodarczej, bez wzgledu na sposób
zakwalifikowania w ewidencji gruntów i budynków - 0,68 zl.od 1 m2 powierzchni,
b) pod jeziorami, zajetych na zbiorniki wodne retencyjne lub elektrowni wodnych - 3,74 zl.
od 1 ha powierzchni,
c) pozostalych: •
- w tym zajetych na prowadzenie odplatnej statutowej dzialalnosci pozytku publicznego przez
organizacje pozytku publicznego - 0,16 zl. od 1 m2 powierzchni,
- pozostalych wyzej nie wymienionych - 0,20 zl. od 1 m2 powierzchni.
2) od budynków lub ich czesci:
a) mieszkalnych - 0,48 zl. od l m2 powierzchni uzytkowej,
b) zwiazanych z prowadzeniem dzialalnosci gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych
lub ich czesci zajetych na prowadzenie dzialalnosci gospodarczej - 16,34 zl. od 1 m2

powierzchni uzytkowej,
c) zajetych na prowadzenie dzialalnosci gospodarczej w zakresie udzielania swiadczen
zdrowotnych - 3,84 zl.od 1 m2 powierzchni uzytkowej,
d) w tym zajetych na prowadzenie dzialalnosci gospodarczej z zakresie obrotu
kwalifikowanym materialem siewnym - 8,86 zl. od 1 m2 powierzchni uzytkowej
e) pozostalych:
- od budynków letniskowych - 6,37 zl. od 1 m2 powierzchni uzytkowej,
- od garazy - 3,88 zl . od 1 m2 powierzchni uzytkowej,
- od budynków zajetych na prowadzenie odplatnej statutowej dzialalnosci pozytku
publicznego przez organizacje pozytku publicznego - 4,87 zl.od 1 m2 powierzchni uzytkowej,
- pozostalych wyzej nie wymienionych - 3,81 zl.od 1 m2 powierzchni uzytkowej
3) od budowli - 2% ich wartosci okreslonej na podstawie art. 4 ust. 1 pkt 3 oraz ust. 3 - 7

ustawy o podatkach i oplatach lokalnych,

Pani Wójt powiedziala, ze od 2 lat nie bylo zadnych podwyzek podatku od nieruchomosci ..

W odniesieniu do innych gmin nie osiagnelismy zadnej górnej stawki.

Przewodniczaca Helena Rusak zapytala o ile procent nastapil wzrost stawek podatkowych

w porównaniu do lat ubieglych?

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze stawki ogólnie wzrosly o 6%.

Przewodniczacy Komisji Henryk Nowak stwierdzil, ze w Gmina Ksawerów jest

w sredniej grupie i nie przekraczamy górnej granicy stawek.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o ZaOpInIOWame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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Ad.3.6.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly w sprawie okreslenia

stawek podatku od srodków transportowych na 2008 rok. Zmiana jaka zostala wprowadzona

od 2008 r. dotyczy wylaczenia z podatku samochodów o lacznej masie do 3.5 ton.

Samochodów takich na terenie Gminy Ksawerów bylo zarejestrowanych-93 sztuki, z których

w 2007 r. wplynelo do budzetu z tego tytulu 59 tys. zl. Wzrost stawek wynosi ok. 6%.

Prognozuje sie, ze w przyszlym roku wplynie ok. 340 tys. do budzetu Gminy.

Wzrost stawek wynosi ok. 6% .
.-

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o ZaOpInIOWame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.7.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omawiajac projekt uchwaly w sprawie oplaty od

posiadania psów na 2008 rok, powiedzial, ze od przyszlego roku na terenie calej Polski nie

bedzie juz podatku tylko "oplata".

W § 3. proponowana jest oplata -50 zl. Kwota graniczna -100 zl.

W § 6 nalezy wskazac wysokosc prowizji od zainkasowanej kwoty .

Wójt Gminy Maria Kopczewska przypomniala, ze dwóch inkasentów pracowalo zamiennie:

Pan Antoni Archman i pan Hemyk Sulikowski Do dnia jutrzejszego prosimy o deklaracje czy

nadal panowie bedziecie pracowac zamiennie czy nie?

Radna Maria Wróbel zapytala, jak procentowo ten podatek byl realizowany przez

posiadaczy psów?

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski odpowiedzial, ze w 2007 r. dwie osoby zaplacily ten

podatek.

Przewodniczacy Komisji prosil o podawanie propozycji wysokosci prowizji.

Radna Anna Szczesniak-Rydz zaproponowala - 4%.

Wniosek radnej Anny Szczesniak -Rydz przyjety zostal 12 glosami "za", przy braku glosów

przeciwnych i wstrzymujacych.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o ZaOpInIOWame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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Ad.3.8.

Wójt Gminy Maria Kopczewska przedstawila projekt uchwaly w sprawie poboru podatku

od nieruchomosci, rolnego i lesnego w drodze inkasa oraz okreslenia inkasentów, terminów

platnosci dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso.

W tym miejscu Pani Wójt Maria Kopczewska przedstawila rozliczenie wplat inkasentów

i wysokosc dotychczasowych prowizji:

1) Ksawerów Poludnie - 4.6%

2)Ksawerów Pólnoc- -4,7%

3)Ksawerów Wschód - 5,0%

4)Nowa Gadka-9,0%

5)Wola Zaradzynska -2.2%.

Wplaty inkasentów:

1) Ksawerów Wschód- 240.030,20 zl. - wyplacona prowizja 12.000 zl.

2) Ksawerów Pólnoc- 19.999,60 zl. -wyplacona prowizja - 9.260 zl.

3) Ksawerów Poludnie-17L695,60 zl. -wyplacona prowizja -7.898 zl.

4) Nowa Gadka -7.308 zl. -wyplacona prowizja - 658 zl.

5) Ksawerów Zachód- 26.713,60 zl. wyplacona prowizja - 1.069 zl.

6) Wola Zaradzynska 273.635 zl. wyplacona prowizja - 6.020 zl.

W ubieglym roku byly ustalone prowizje w zaleznosci od wielkosci i zaludnienie danego

solectwa. Inkasentami w Gminie Ksawerów sa soltysi.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski prosil o wykreslenie w tytule uchwaly zapIsu:

"terminów platnosci dla inkasentów".

Soltys Antoni Archman zwrócil sie do radnych z prosba o podniesienie stawki prowizji

z 2,2% na 3% z uwagi na duza odpowiedzialnosc materialna.

Przewodniczaca Helena Rusak powiedziala, ze w odniesieniu do innych inkasentów pan

soltys ma nizsza wysokosc prowizji

Radny Bogumil Niewiadomy poparl wniosek pana soltysa.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o zaopmlOwame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeciwnych nie bylo,

1 radny wstrzymal sie od glosu

Ad.3.9.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly w sprawie okreslenia

zwolnien w podatkach lokalnych w roku podatkowym 2008 i 2009. W 2006 roku zostala
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podjeta taka uchwala w sprawie okreslenia zwolnien w podatkach lokalnych w roku

podatkowym 2006 i 2007.

W tym roku przedlozony jest projekt na lata nastepne.

W § 1. zwalnia sie z podatku od nieruchomosci budynki lub ich czesci, budowle lub ich

czesci i grunty zwiazane z prowadzeniem biezacej dzialalnosci statutowej, sluzace do:

a) zbiorowego zaopatrzenia w wode oraz zbiorowego odprowadzania scieków na terenie

Gminy Ksawerów,

b) celów ochrony przeciwpozarowej na terenie gminy Ksawerów,
1*

c)celów niesienia pomocy spolecznej na terenie gminy Ksawerów,

d) w zakresie zabezpieczenia ladu i porzadku publicznego na terenie gminy Ksawerów.

W § 2. zwalnia sie z podatku od srodków transportowych srodki transportowe zwiazane z

prowadzeniem biezacej dzialalnosci statutowej, sluzace do:

a) celów ochrony przeciwpozarowej,

b) innych wykorzystywanych do realizacji zadan gminnych.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o ZaOpInIOWame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.l0.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski referujac projekt uchwaly w sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2007 rok powiedzial, ze do Urzedu Gminy Ksawerów wplynelo pismo

Dyrektora Szkoly Podstawowej w Ksawerowie z prosba o zwiekszenie nakladów na wydatki

w wysokosci 2853 zl.

Pani Dyrektor Szkoly Podstawowej w Woli Zaradzynskiej zlozyla dwa pisma:

1) dot. zmniejszenia budzetu szkoly o kwote 122,00 zl. w rozdziale 854 § 3260. Jest to

niewykorzystana przez uczniów kwota dotacji przeznaczona na dofinansowanie do

zakupu podreczników.

2) dot. zwiekszenia planu wydatków budzetowych w dziale 801 rozdziale 80103 w § 4210

o kwote 2853,00 zl. w zwiazku z planowana nadwyzka wykonania dochodów

budzetowych w § 083 w 2007 r. Nadwyzka wykorzystana bedzie na zakup mebli i

wyposazenia w klasie" O".

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o ZaOpInIOWame

przedmiotowego projektu uchwaly.
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Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad.3.1I.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly w sprawie zmian budzetu

Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 11 507,00 zl.)

W § 1. zwieksza sie plan dochodów Gminy Ksawerów na 2007 rok w wysokosci 11 507 zl.

w wyniku uzupelnienia subwencji ogólnej jednostek budzetowych na 2007 rok zgodnie z

otrzymanym pismem z Ministerstwa Finansów z dnia 26 pazdziernika 2007 r. Nr ST3-4822--
1/2007 zgodnie z zalacznikiem.

W § 2 zwieksza sie plan wydatków Gminy Ksawerów na 2007 rok w wysokosci 11 507 zl.

Wójt Gminy Maria Kopczewska w uzupelnieniu dodala, ze dyrektor Gimnazjum

w Ksawerowie wnioskowal o utworzenie Paragrafu 4420 Podróze Sluzbowe i Zagraniczne.

We wrzesniu 2008 roku Gimnazjum w Ksawerowie przystapi do dwuletniego projektu w

ramach programu "Comenius". Partnerami beda: szkola w Szwecji, Rumunii oraz Turcji. Cele

projektu: poznawanie historii, doskonalenie znajomosci jezyka angielskiego wsród uczniów.

Pani Wójt Gminy Maria Kopczewska wyjasnila, ze kwota 3 350 zl. zapisana w dziale 750

rozdzial 75023 Urzedy gmin-zostala przeznaczona na odprawe dla pracownika, który odszedl

na emeryture .

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o ZaOpInIOWame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.12.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski przed omówieniem projektu uchwaly wyjasnil, ze na

dzisiejsze p osiedzenie Komisji zostal przedlozony nowy p rojekt uchwaly w s prawie z mian

budzetu Gminy Ksawerów na 2007 rok ( 387 000 zl.).Zarzadzeniem Wójta nr 86/2007 z dnia

5 listopada 2007 r. zostala wlaczona do budzetu kwota 387000 zl. z tytulu otrzymania od

Wojewody Lódzkiego decyzji na dofinansowanie adaptacji i modernizacji poddasza

Srodowiskowego Domu Samopomocy-237 000 zl. i zakup samochodu do przewozu osób

niepelnosprawnych - 150000 zl.. Po przeslaniu do RIO tego zarzadzenia Regionalna Izba

Obrachunkowa stwierdzila, ze nie jest to kompetencja Wójta tylko Wojewody. W zwiazku z

powyzszym zostala przygotowana zmiana. Po przeslaniu materialów do panstwa, Regionalna

Izba zmienila opinie.
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Zmiana dzisiejsza dotyczy przesuniec innych niz wlaczenie § 2 i w § 3 przedmiotowej

uchwaly. Róznica jest taka, ze zalacznik na ostatniej stronie dotyczacy kwoty 387000 zl.

zostaje wykreslony.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o zaopmlOwame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 11 radnych, glosów przeciwnych me

stwierdzono, 1 radny wstrzymal sie od glosu.

Ad. 3.13 .
.-

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly w spraWIe zmIan

w budzecie Gminy Ksawerów na 2007 rok (zal.8). W zalaczniku nr 8 ujety jest plan

finansowy Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Ksawerowie.

Niniejszy zalacznik jest urealnieniem stanu srodków finansowych na dzien przygotowania

tego dokumentu, który ma byc zgodny z projektem budzetu, jaki zostal zlozony do RIO i do

biura rady do dnia 15 listopada 2007 r. Jest to kwestia kosmetyczna.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o zaopmlOwame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono .

Ad. 3.14.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly w spraWIe zmIan w

budzecie Gminy Ksawerów na 2007 rok ( plan).

W § 1. zatwierdza sie plan wydatków na programy i projekty wspólfinansowane ze srodków

Unii Europejskiej w 2007 roku.

Taki projekt sporzadza sie kazdego roku najlepiej przy tworzeniu budzetu na dany rok. W

zwiazku z powyzszym zgodnie z ustaw a o finansach publicznych musi byc przedstawiony

zalacznik dotyczacy finansowania umów. Laczna kwota na zadanie "Modernizacja stacji

uzdatniania wody(Ksawerów i Nowa Gadka) - 2 135 590,69 zl.

Radna Barbara Wódka zapytala czy kwota 628.325,08 zl. juz jest zagwarantowana?

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski odpowiedzial, ze taka kwote mamy na rachunku

bankowym.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o zaopmlOwame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.
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Ad. 3.15.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly w spraWIe zacIagmecIa

kredytu dlugoterminowego

-w § l. postanawia sie zaciagnac kredyt do kwoty 2.600 000 zl. na pokrycie planowanego w

budzecie Gminy Ksawerów na 2007 rok deficytu.

-w § 2. zródlem pokrycia kredytu beda dochody Gminy z tytulu podatku od nieruchomosci w

latach 2008-2012.

-w § 3. upowaznia sie Wójta Gminy Ksawerów do podjecia czynnosci formalno-prawnych•
majacych na celu wykonanie postanowien Rady Gminy o zaciagnieciu kredytu

dlugoterminowego przez Gmine Ksawerów, a w szczególnosci do podpisania weksla "in

blanco" jako zabezpieczenia do wysokosci kwoty wymienionej w §l.

Wójt Gminy Maria Kopczewska dodala, ze w tej chwili trwaja inwestycje i czekamy na

zwrot refundowanych srodków z Lódzkiego Urzedu Wojewódzkiego. W projekcie uchwaly

podana jest górna granica, co oznacza, ze w trakcie podpisywania umowy bedzie to kwota

znacznie nizsza.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o ZaOpInIOWame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

Ad. 3.16.

Skarbnik Gminy Robert Zwierzynski omówil projekt uchwaly w spraWIe zmIan w

budzecie Gminy Ksawerów na 2007 rok ( zal. 10). Zalacznik nr 10 odnosi sie do

prognozowanej kwoty dlugu Gminy Ksawerów na 2007 rok. Planowany deficyt wynosi

4 600 000 zl. W trakcie roku budzetowego otrzymalismy dodatkowe srodki w ramach

programu ZPORR, kwota deficytu ulegla zmniejszeniu, co jednoczesnie spowodowalo

zmniejszenie planowanych do zaciagniecia kredytów. W tej chwili Gmina moglaby zaciagnac

kwote 3.971.574,92 zl.

Chcemy uzyskac opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej i w tym celu niezbedna jest ta

uchwala. Bez opinii RIO nie bedzie mozna zaciagnac kredytu.

Wobec braku innych uwag, Przewodniczacy Komisji postawil wniosek o ZaOpInIOWame

przedmiotowego projektu uchwaly.

Za pozytywna opinia projektu uchwaly glosowalo 12 radnych, glosów przeciwnych

i wstrzymujacych nie stwierdzono.

10

•



Ad. 4.

Radna Helena Rusak prosila o interwencje w sprawie ul. Zytniej i ul. Zachodniej, poniewaz

nowy wlasciciel zagrodzil siatka czesc ulicy i nie ma mozliwosci wyminiecia sie dwóch

samochodów. Wlasciciel twierdzi, ze taki stan ma wpisany w akcie notarialnym.

Wójt Gminy Maria Kopczewska odpowiedziala, ze nikt samowolnie nie moze zagrodzic

drogi. Pracownicy urzedu sprawdza ta interwencje ..
Ad. 5.

Przewodniczacy Henryk Nowak wobec zrealizowania porzadku obrad o godz. 16.10.

zamknal wspólne posiedzenie'"Stalych Komisji Rady Gminy Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

INSPEKTo~Iwona KUlcZY~::y
\Yspórnemn posiedzeniu

Stalych Komisji Rady Gmin

przewodniczyl

PRZEWODNIC.ZACY KOMISJI
GOSPODARKI, OCHRONY SRODOWlSKA iROlNICTWA

Rady ~Gl\~~.~:rerówHlrtr)lJ#ifwrr
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